
       
 

                            

          

 
 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Noord-
Brabant 
 
 
Den Bosch, 1 oktober 2014 
 
 
Onderwerp: Aanvraag Interpellatiedebat op grond van artikel 44 van het RVO, op vrijdag 3 oktober  
2014 over de spoorbak te Vught. 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Namens de PVV-fractie vraag ik een interpellatiedebat met het college omtrent: 

 

- de discrepantie tussen de beantwoording van statenvragen inzake de spoorbak te Vught bij vragen 
van de leden Harry van den Berg en Stijn Smeulders. Het betreft hier specifiek de vraag of de 
"maaiveld+"-variant zou worden meegenomen in de verdere besluitvorming. 

 

- de beantwoording van de vraag over "het politiek- en maatschappelijk draagvlak" is in tegenspraak 
met hetgeen in de stukken omtrent de spoorbak vermeld wordt. De PVV-fractie wenst (wederom, en 
daarom nu mondeling) een duidelijk onderbouwd antwoord hoe is vastgesteld dat er - al vóór dat het 
bij onze Staten kwam te liggen - geen politiek en maatschappelijk draagvlak zou zijn voor een 
maaiveld+-variant en waarom deze - grof geschat - 200 miljoen euro goedkopere variant niet 
uitgewerkt aan de Staten werd voorgelegd, terwijl deze volgens de gedeputeerde wél een volwaardig 
alternatief is. 
  
 
 
Hoogachtend, 
 
H.F. van den Berg (PVV) 


